
L'IEP proposa un debat sobre el paper del Penedès en la Catalunya del segle XXI

L’Institut d’Estudis Penedesencs s’ha envoltat de personatges penedesencs de renom de
diferents àmbits per tal que diguin la seva en les XXI Jornades d’Estudis Penedesencs que en
aquesta edició se centra en el paper del Penedès en la Catalunya del segle XXI.
      
  Un dels objectius és debatre sobre la situació del Penedès després de l’assoliment de l’àmbit
territorial i en un context de desenvolupament del Pla Estratègic del Penedès. El debat arribarà
a diversos àmbits i la intenció és apuntar propostes de futur partint dels debats que fins ara
s’han fet a nivell comarcal tot traslladant-los a la dimensió intercomarcal. Economia, sociologia,
serveis i infraestructures, cultura, territori i paisatge i política administrativa són els temes que
els ponents posaran sobre la taula els dies 1 i 2 i 8 i 9 d’octubre en tres escenaris diferents.
  L’acte inaugural es farà a Vilafranca, a l’auditori de Caixa Penedès el dia 1 a dos quarts de
vuit del vespre. El president de l’IEP, Ramon Arnabat, farà els honors amb la conferència “El
Penedès, trajectòria d’un sentiment i una realitat”.
  El dia 2, l’activitat es trasllada a Vilanova, a la Universitat Politècnica on a dos quarts de deu
del matí començarà una intensa jornada de matí i tarda i durant la qual es plantejaran els
debats sobre economia, política i societat, i serveis i infraestructures.
  Conclusions finals
  El dia 8, agafa el relleu l’escola de Música Pau Casals del Vendrell on a partir de les set de la
tarda es debatrà sobre la cultura penedesenca. L’endemà a partir de dos quarts de deu del
matí al mateix lloc serà el torn del territori i el paisatge. Un dels plats forts de la jornada serà la
ponència del director del pla estratègic Penedès, Jordi Cuyàs i la posterior taula rodona amb
els diputats Jordi Jané i Sixte Moral, i el president de la Plataforma Vegueria Penedès, Sergi
Marín.
  Les jornades es clouran amb un avanç de les conclusions a càrrec del vicepresident de l’IEP,
Albert Tubau.
  Des de l’organització s’espera que aquesta convocatòria sigui tot un èxit d’assistència. En
aquest sentit, el president de l’IEP assenyalava que s’espera doblar el nombre de participants
de diversos sectors i arribar als 200 assistents.
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